
Protokoll vid styrelsemöte 1  20210302

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Elisabet 
Stålarm, Erik Sånnek, Aina Andersén och Eva Lindholm.

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna och särskilt vår
nya vice ordförande Elisabet Stålarm.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista med tillägg av punkten Distriktsstämma.

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Två medlemmar har slutat. De har flyttat till Källby. 

§5 KPR 
Anita kontaktar P-O och frågar om han kan stanna kvar tills  vi löst frågan om 
ersättare till KPR.

§6 Övriga rapporter
Anita informerade om att folkhälsoveckan kommer att vara den 17-21 maj. Det är tänkt
att vara 2 aktiviteter per dag och följande fem teman kommer att vara i fokus: Mat och 
kostråd, Psykisk hälsa, Relationer, Rörelse och Hjärnan. Nyhetsbrev skall skickas ut 
var 14:e dag om detta och stödmaterial och logga finns på SPFs hemsida för 
användning lokalt. 
Erik vill snarast ha undertecknat årsmötesprotokoll och protokoll från konstituerande 
mötet för att lämna till banken.
 Aina och Lars rapporterade från ”årsmötet” och utskicken inför årsmötet. Allt 
fungerade enligt plan.



§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1). Total kostnad för årsmötet blev ett par tusen. 

§8 Program/aktuellt läge
Aina informerade att de planerar besök på Piperska 17 maj i två omgångar.  
Elisabet funderar på aktiviteter under hälsoveckan 17-21 maj.
Aina pratar med Jonas på ICA om möjligheter att få en fika efter genomförda 
promenader.
Erik föreslog att vi kan ha gemensamma cykelturer till våren.
Aina erbjuder sig att tillfråga ICA om det finns möjlighet för oss i Skara att ordna 
promenader med efterföljande kaffe på samma sätt som i Vara.
Smittoläget är för närvarande på en hög nivå i Skara

           §9 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Anita hör med Kalle om han kan ta på sig att fortsatt sköta facebookkontot.

§10 Distriktsstämma
Lars får i uppgift att anmäla deltagare till distriktsstämman.

§11 Övrigt
Punkten användes till att diskutera idéer för verksamhet och marknadsföring framöver.
Vi har en onödigt stor kassa och behöver reducera den. Vad kan vi göra? Här några 
förslag: 

 gratis inträde på några månadsmöten (kanske inte kommer att kosta så mycket
eftersom åtgången på lotterna då blir större)

 kalas för våra 85+
 mer pengar till vår underhållning
 särskild ersättning till seniorkafévärdarna
 hitta något jubileum att fira, 45 år?
 ett paket att erbjuda i marknadsföringen: Det här får du om du är med i SPF i 

Skara
 en gåva till medlemmarna (eller presentkort)

Därutöver flera andra förslag:
 samarbete med nya stadshotellet (SPF luncher?)
 ”ad hoc” sällskap till spontana aktiviteter (bio, promenader m.m.), kanske med 

hjälp av den nya appen



 skrivarkurser för att t.ex. kunna skriva sin levnadshistoria
 ”Socialt arbete” på ett mer tidsenligt vis som också innefattar adressering av 

”ensamhetsproblematiken”

Vi konstaterade också att en egen lokal med stora fönster mot gatan har många 
fördelar och det blir lätt att träffas spontant (som PRO). Vi beslöt att vid nästa möte 
fortsätta diskussionen, i första hand om det vi kan kalla ”Marknadsföring SPF Skara, 
steg ett.”

§11 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls DIGITALT den 13 april 2021 kl:09:00. 
Kommande möten blir 18/5 och 8/6.

§12 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§13 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse samt avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


